
 

Notulen Algemene Ledenvergadering SC MUIDEN 

 

Datum: 28 juni 2023 

 

Aanwezig: 

Bestuur: R.van Kooij, F. Blonk, M. Bautz, W.de Leeuw-Smit, Bestuur afdeling Voetbal, afvaardiging 

Bestuur afdeling Hockey 

Leden: 14 leden  

Afwezig met kennisgeving: Bestuur Tafeltennis via W.vd Bos, C. v. Dijk, D. Artz 

 

Agenda: 

1. Opening en goedkeuring agenda 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

3. Notulen vorige ALV 

4. Jaarverslag secretaris / voorzitter 

5. Terugblik en toekomst SC Muiden / Bredius 

6. Jaarverslag penningmeester 

7. Verslag kascommissie 

8. Benoeming kascommissie 

9. Bestuursverkiezing 

10. Door de commissies ingebrachte stukken 

11. Rondvraag 

12. Sluiting 

  

1. Opening: om 20.00u opent Voorzitter Richard de vergadering en heet iedereen welkom.  

Richard geeft aan dat het verzetten van de ALV door ziekte en de communicatie hieromtrent 

niet de schoonheidsprijs verdient. Het bestuur zal hier in de toekomst meer aandacht aan 

geven. 

 

 



2. Mededelingen en ingekomen stukken: Vanuit Cindy van Dijk 2 ingekomen vragen: 

1 is het mogelijk om het mailadres te koppelen  aan het aantal personen uit een huishouden wat 

er lid is aan de club. Ik krijg alles nu in viervoud toe gestuurd. Bestuur geeft aan dat er gewerkt 

wordt aan communicatie waar dit onderdeel van is. 

2 komt er meubilair buiten? Dit wordt meegenomen door de sponsorsommissie. 

3. Notulen ALV 21 april 2021; Geen vragen over de notulen. De notulen worden goedgekeurd door 

de ALV. 

4. Jaarverslag Voorzitter / Secretaris: Voorzitter Richard neemt de leden mee door het seizoen 

2020 – 2021 en 2021 - 2022. Corona impact wordt besproken. Richard staat stil bij het 

overlijden van Karel Moolhuizen. 

Geen vragen vanuit de Leden. 

5. Terugblik en toekomst SC Muiden / Bredius: voorstelronde van de verschillende 

afdelingsbesturen. 

Han van Wees geeft aan dat het lastig is met de dubbele netten achter de goals op het 

oefenveld om de bal terug te pakken. Het bestuur geeft aan dat dit waarschijnlijk verkeerd 

geplaatst is en dat dit achter de hockeygoals geplaatst moet worden. Wordt opgepakt met de 

gemeente. 

Geert-Jaap de Jong vraagt wat de status is mbt de druppels op het ballenhok. Bestuur geeft aan 

dat dit er gaat komen voor zowel het ballenhok van voetbal als hockey. 

Richard benoemt dat het nieuwe pand niet mogelijk was geweest zonder de inzet van de vele 

vrijwilligers in de breedste zin. Hierop volgt een groot applaus. 

Voorgesteld Bestuursvoorzitter Joep Ottervanger neemt de leden mee in de toekomst van SC 

Muiden. 1 club, 1 DNA, en de verschillende speerpunten van het Bestuur. 

Han van Wees uit zijn ongenoegen over de enquête. Niet op de inhoud maar op de 

gebruikersvriendelijkheid van de enquête. 

De leden zijn het er over eens dat het Bestuur op de goede weg is mbt veiligheid van en voor de 

leden binnen de vereniging. 

6. Jaarverslag penningmeester 2020-2021. Richard presenteert de cijfers voor de Omni. Focus in 

20/21 ligt op de forse afname op kantineinkomsten ivm corona. Daarnaast op de daling van het 

eigen vermogen, door een aflossing van een lening bij gemeente Gooise Meren voor locatie 

Prinses Irenestraat (onderhoud veld). 

 

Jaarverslag penningmeester 2021-2022. Richard presenteert de cijfers voor de Omni en de 

afdelingen. 

Bernard Geersing vraagt wat Algemene Reserve Omni is: Richard: dit is opgebouwd resultaat 

uit het verleden. 

Han van Wees vraagt wat de status is van de sponsorbijdrage van KNSF aan voetbal. Richard 

geeft aan dat dit door goed werk van de sponsorcommissie geregeld is volgens oorspronkelijke 

afspraken. Daarnaast geeft Bernard Geersing namens de sponsorcommissie aan dat er in 

overleg met beide afdelingsbesturen goed is gekeken naar de verdeling van sponsorinkomsten 

en een redelijke verdeling in deze. Dit is ook een speerpunt voor toekomstige 

sponsorinkomsten. 

 

Richard spreekt zijn dank uit aan de de barcommissie en de evenementencommissie voor het 

realiseren van mooie baropbrengsten. Applaus volgt. 

Matthijs Bennink vraagt hoe het zit met de kosten voor de huur van de velden. Richard geeft 

aan dat de afdelingen worden doorbelast voor de huur voor hun eigen velden. Het oefenveld 



wordt pro rata verdeeld (op basis van het aantal leden van de afdelingen + gebruik). Dit wordt in 

de toekomst geëvalueerd en indien nodig aangepast in de betalingsformule. 

 

Guus Warmerdam (Penningmeester afdeling voetbal) presenteert de cijfers voor de afdeling 

voetbal. ALV heeft geen specifieke vragen over de cijfers. Guus geeft aan dat er grote slagen 

zijn gemaakt mbt het innen van contributie en geeft hier Karlijn de Jong veel credits voor. 

Daarnaast benoemt Guus de grote inzet van Ingrid als initiator van De Grote Club actie 

(opbrengst €3.700). Dit geld wordt aan specifieke voetbalmaterialen (ballen/tenues etc) besteed. 

 

Richard presenteert de hockeycijfers. Aandachtspunt is dat Hockey volgens een ingroeimodel 

groeit in haar kosten voor de velden ivm afspraken met de gemeenten.  

Vraag vanuit Han van Wees over de verhuur van de hockeyvelden. Wat is hier het beleid in? 

Emile Bosman (secretaris afdeling hockey) geeft aan dat er een deal is met KNHB over de 

verhuur van velden voor tophockey doordeweeks voor trainingen. Daarnaast loopt er contact 

met een andere club voor verhuur van velden later op de dag in de weekenden. Verhuur zal 

nooit ten koste gaan van SC Muiden. 

 

Richard presenteert de cijfers van de afdeling Tafeltennis. Geen vragen vanuit de ALV. 

7. Verslag kascommissie: zie bijlage 1: Verslag Kascommissie wordt voorgelezen door Frank 

Blonk. Richard dankt Ingrid (en Jasper in afwezigheid) voor hun werk. 

8. Benoeming Kascommissie: het Bestuur doet een beroep op de bereidheid van Jasper Meijer en 

Ingrid Nauta om deze rol ook aankomend jaar op zich te nemen. Beide gaan hiermee akkoord. 

9. Bestuursverkiezing + decharge Bestuur:  

Bestuursmutaties:  

Aftredend: Richard van Kooij, Frank Blonk, Wil de Leeuw.  

Voorgesteld voor Voorzitter Omnibestuur: Jeroen Ottervanger: geaccepteerd door de ALV. 

Voorgesteld voor Bestuurslid Omni algemene zaken: Bernard Geersing: geaccepteerd door de 

ALV. 

Twee kritische vacatures: Omni Bestuurslid Penningmeester en Omni Bestuurslid 

Vrijwilligers/Horeca. Vacatures staan open. 

 

De ALV verleent het Omnibestuur decharge voor het seizoen 2020-2021 en 2021-2022 en over 

de in verslag genoemde boekjaren. 

 

Door commissies ingezonden stukken: Ed de Leeuw wordt (in afwezigheid) nog een keer in het 

zonnetje gezet voor zijn benoeming tot lid in de orde van Oranje-Nassau. Een groot applaus 

volgt.  

 

Maarten Bautz vraagt de ALV speciale aandacht voor de aftredende bestuursleden, Richard, 

Frank en Wil. Hij neemt de ALV in vogelvlucht mee in wat ze alle drie voor de vereniging 

hebben betekend. Maarten geeft aan dat op gepaste wijze afscheid wordt genomen van alle 

drie. Daarnaast geeft Maarten aan dat het bestuur (en de afdelingen) hebben besloten Richard 

en Frank te benoemen tot Lid van Verdienste van SC Muiden door alles wat ze hebben 

betekend voor de vereniging met speciale aandacht voor de oplevering van Sportpark Bredius 

en het nieuwe pand. 

 

 



10. Rondvraag:  

Arnold de Jong vraagt of de Lief en Leed commissie van voetbal naar Omni over gaat. Het 

bestuur stelt Arnold de wedervraag of hij en Tiny dat zouden willen doen. Daar zegt Arnold 

volmondig ja op. Een applaus volgt. 

 

Arnold de Jong vraagt of er verlichting komt rondom het gras voetbalveld. Dit zal opnieuw met 

de gemeente besproken moeten worden. Frank Blonk zorgt voor een goede overdracht van 

contacten bij de gemeente aan Joep Ottervanger (en voor voetbal Gijs Verhoeff). 

 

Hein van Kooij: vraag mbt vrijwilligers. Hoe gaat voetbalbestuur het stoppen van Ed de Leeuw 

en daarmee het sproeien/maaien van de velden opvangen? Daarnaast geeft Hein aan dat het 

fysiek te veel kan worden voor de huidige groep vrijwilligers. Gijs Verhoeff en Thomas Gieling 

geven aan dat er nadrukkelijk op zoek wordt gegaan naar nieuwe aanwas vrijwilligers. 

Daarnaast wordt er met de gemeente besproken wat de mogelijkheden voor een automatische 

sproei installatie zijn. Hier zal extra druk vanuit het voetbalbestuur worden op worden gezet. 

Frank Blonk geeft aan dat als we de opdracht terug geven aan de gemeente (oftewel het werk 

van de maandagmorgenploeg) dan is de consequentie dat je per jaar €6.000 minder inkomsten 

hebt/krijgt vanuit de gemeente. 

 

Theo van Ingen: zijn er gedachten om het hoofdveld ook over te zetten in een kunstgrasveld? 

Joep Ottervanger geeft aan dat dit een reëel scenario is maar nog geen zicht op hoe en 

wanneer. Dit wordt meegenomen in het voetbalbestuur als onderdeel van beleid. Gijs Verhoeff 

geeft aan hierbij ook graag gebruik te maken van de specifieke kennis van Han van Wees hier 

in. 

 

Han van Wees: spreekt zijn zorg uit mbt het geluid in de kantine. Bestuur geeft aan dat dit op de 

agenda staat met de gemeente om aan te pakken. 

 

Hierna dankt de nieuwe Voorzitter iedereen voor zijn of haar aanwezigheid, geeft aan dat er een 

drankje gehaald kan worden aan de bar op kosten van de verenigign en sluit de Voorzitter de 

vergadering om 21.50 u met nogmaals veel dank aan Richard, Frank en Wil! 

  



Bijlage 1: Verslag Kascommissie 

 

 
Notities Kascommissie 19 april 2023  

 
Aanwezig: Ingrid Nauta, Jasper Meijer namens de kascommissie 
Frank en Richard als huidig en toekomstig penningmeester Omnibestuur  
 
DOOR KASCOMMISSIE UITGEVOERDE CONTROLE 

 
1. Jaarrekeningen 
 
Jaarrekening 2020/2021 
- Aanvangssaldo 1/8/2020 8.328,13 gecheckt saldo stand Rabobank (***477, kantine rekening) 

t.a.v. balans einde boekjaar 2019/2020 31/7/2020,  
- Eindsaldo 31/7/2021 9.897,40 gecheckt balans tav stand Raborekening ***477 
- Aanvangssaldo 1/8/2020 a6.357,82 gecheckt saldo stand Rabobank (***589, 

contributierekening) t.a.v. balans einde boekjaar 2019/2020 31/7/2020 
- Eindsaldo 31/7/2021 5.691.07 gecheckt balans tav stand Raborekening ***589 
 

 De Kascommisie stelt vast dat de aanvangssaldi +/- de mutaties aansluiten op het 
eindsaldo zonder verschil.  

 
Jaarrekening 2021/2022 
- Aanvangssaldo 1/8/2021 9.897,40 gecheckt saldo stand Rabobank (***477, kantine rekening) 

t.a.v. balans einde boekjaar 2019/2020 31/7/2022,  
- Eindsaldo 31/7/2022 17.716,03 gecheckt balans tav stand Raborekening ***477 
- Aanvangssaldo 1/8/2021 5.691.07 gecheckt saldo stand Rabobank (***589, contributierekening) 

t.a.v. balans einde boekjaar 2021/2022 per 31/7/2022 
- Eindsaldo 31/7/2022 15.343,21 gecheckt balans tav stand Raborekening ***589 
 

 De Kascommisie stelt vast dat de aanvangssaldi +/- de mutaties aansluiten op het 
eindsaldo zonder verschil.  

 
2. Verlies&Winstrekening 
- V&W rekening van gebroken boekjaar 2020/2021 en 2021/2022 zijn gecontroleerd. Hier zijn 

geen materiële afwijkingen of onduidelijke zaken naar voren gekomen. Toelichting van de 
penningmeester op vragen van de kascommissie zijn voldoende en adequaat beantwoord. 

 
3. Observaties van willekeurig gekozen (individuele) transacties, financiële overeenkomsten en 

rapportages 
- Drie herstelbetalingen vanuit omnirekening overgeboekt naar bankrekening tafeltennisafdeling 

medio juli 2021. Reden Heineken had verkeerde rekening (niet omnirekening maar 
tafeltennisrekening gedebiteerd via automatische incasso. Deze fout is door Heineken hersteld , 
de toelichting penningmeester is adequaat.   

- Kasboek mutaties (ontvangsten en uitgaven) zijn gecontroleerd en er zijn geen afwijkingen of 
ontbrekende zaken geconstateerd. 

- Er is door de nieuwe penningmeester een Kasstroomoverzicht (mutatie overzicht van de liquide 
middelen) opgesteld. Kascommissie onderschrijft het belang van dit overzicht en moedigt de 



penningmeester aan dit overzicht ieder jaar als onderdeel van de jaarrekening op te nemen 
naast de balans en W&V. 

- Voorwaarden van Overeenkomst van Geldlening SC Muiden tussen SC Muiden en Gemeente 
Gooise Meren getekend 20-7-2020. Toelichting gevraagd inzake factuur Streefkerk 
Verzekeringen, de toelichting penningsmeester is adequaat. 

- Toelichting gevraagd inzake factuur huur koffiemachine toelichting penningsmeester adequaat 
 
Advies Kascommissie aan penningmeester/ bestuur 
- De verzekerde inventariswaarde (op huidige polis EUR 142.000) kan verlaagd worden ivm 

nieuwe onderkomen. Afspraak is dat de nieuwe penningmeester de polisvoorwaarden zal 
beoordelen en een voorstel voor eventele nieuwe verzekeringspolis zal presenteren aan het 
omnibestuur. 

- Kascommissie adviseert penningmeester om minimaal 3x per boekjaar op willekeurige dagen de 
pininkomsten van de geselecteerde datum te controleren met het saldo van het gecrediteerde 
bedrag dat op de omnirekening is bijgestort door PSP (Twelve, Utrecht)  

 

Advies aan ALV 

Op basis van de door Kascommissie uitgevoerde controle, de kwaliteit van de rapportages en 

toelichting gegeven door penningmeester stelt de Kascommissie voor om het Omnibestuur decharge 

te verlenen over de in verslag genoemde boekjaren.  

 


